
   Referat fra styremøte 19/5- 2025  

Raseklubben for Portugisisk Vannhund 
Innkalling/referat 

 

Dato 19. 05. 2025 Møteleder Nina Kilbane 

Tid/sted Kl 20:00 Teams Referent Hilde Øieren 

 

Innkalt Til stede (sett X) 

Nina Kilbane - Leder X 

Hege Skomdal - Nestleder 
 X 

Hilde Øieren - Sekretær X 

Elin Flaaten - Webansvarlig X 

Line Gran Solberg - Styremedlem X 

Bente Ekse Torsvik - Varamedlem X 

Berit Jølle Grindvoll - Varamedlem  X 

 

Innmeldte saker Vedlegg 

Sak 
46 

Godkjenning av referat fra konstituerende styremøte 05.05.2025 

Godkjent. 
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Gjennomgang av Årshjul v/Nina. 

Ligger i mappen 2025 - Årshjul.  

Nina etterlyser signert protokoll fra årsmøtet. 

Vi legger inn i årshjulet påminning til de ulike komiteene om å sende 
inn tekst til årsberetninen ila desember om komiteenes aktiviteter i 
året som har gått. Evt. lage en enkel mal til dette. 
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Gjennomgang av Dropbox innlogging og arkiveringsrutiner v/Nina. 

Husk å ikke aktivere to-trinns innlogging. Da får ikke de andre 
styremedlemmene tilgang.   

For å sende E-post fra styremailen, logg inn på Simply.com (nettpost). 

Vi diskuterer hvordan vi skal arkivere E-post på neste styremøte. 
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Rasespesialen 2025. 

Målet er å legge ut invitasjon på hjemmeside og Facebook ila denne uken. 

Nina etterbestiller rosetter. 

Berit kan strikke votter som premier. Nina kontakter aktuelle sponsorer 
til rasespesialen. 

Vi setter av god tid til å planlegge alt til rasespesialen og aktivitetshelgen 
på neste møte. 
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Arbeidet i komiteene. 

Helsekomiteen 

Status på medlemmer i helsekomiteen. 

Mail fra Even Storskogen Prydzom interesse for å være med i 
helsekomiteen. Nina svarer på mailen, takker Even for innspillet, og 
formidler at vi ønsker å ha han med i komiteen. 

Nina hører med de andre medlemmene om noen blir med videre. Mona 
er ikke aktuell videre i komiteen etter at hun gikk ut av styret. 

Bente blir med som styrets representant i komiteen. 

Vannkomiteen 

Status før vannarbeidshelgen v/Line 

To hjelpeinstruktører i tillegg til vannkomiteen deltar. 8 påmeldte så 
langt. Kjører samme opplegg som tidligere. 

Utstillingskomiteen 

Nye medlemmer – tas på neste møte. 
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Raseinformatør v/Nina 

Spørsmål om rasen, svarer ut dette. 
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Datoer for styremøtene ut året samt dato for styreseminar januar 2026 
bestemmes på neste styremøte. 
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Hjemmeside. 

Overgang fra EasyEdit til Nettvendt? 

Informasjon og tilbud fra Nettvendt v/Elin 

Kan sende E-post ut til alle medlemmer uten tillegg i kostnadene. Kan 
brukes til påmeldinger/kjøpe kurs etc. 

Kan evt. implementeres juni/juli, vil være en fordel i forhold til 
aktiviteter i forhold til Rasespesialen i august. 

Enighet om at vi går over til Nettvendt. Elin signerer avtale med 
leverandør. 

 

Vedlegg 
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Eventuelt -ingen saker.  

   Neste styremøte: Onsdag 18/6 kl. 21:00 

Teamslenke: 

https://teams.live.com/meet/9327110077062?p=lndwXIlikxvHkl
yxAQ 

 

Join meeting on Teams 
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